
DISTRICT OF NEW-YORK ---- PORT OF NEW-YORK

I, D. Robertson do solemnly, sincerely and truly  ???  that the following List or Manifest of Passengers, subscribed with my Name and now delivered byme to the

Collector of the Customs for the District of New - York, contains to the best of my knowledge  and beliefe, a just and true account of all the Passengers

on baord the Ship Eudocia whereof I am Master, from Liverpool, So help me God.     to the 29. Juni 1852.     Signature of the captain
D. Robertson

List, or Manifest of all the Passengers taken on Board the Ship Endocia whereof  D. Robertson is Master, from Liverpool burthen one thousand nine tonns.

Nr. AGE SEX. OCCUPATION The Country to which the 

severally belong

The Country to which the intend to 

become inhabitants

Died on the voyage

Germany United States

45 Andreas Jordan 39 male Farmer di di

46 Clara Jordan 36 female di di

47 Sigismund Jordan 11 male di di

48 Johanna Jordan 8 female di di

49 Catharina Jordan 3 female di di

Auszug aus der Passagierliste des am 29. Juni 1852 in New York angekommenden Großseglers:

EUDOCIA, aus Liverpool, 1009 Tonnen, Kapitän D. Robertson

Erklärung des Kapitäns zu den Passagieren

Ich, D. Robertson, versichere feierlich, aufrichtig und wahrheitsgemäß, dass die folgende Passagierliste oder das Passagiermanifest, das mit meinem Namen

unterzeichnet und jetzt von mir dem Zollbeamten für den Distrikt New York übergeben wurde, nach bestem Wissen und Gewissen eine gerechte und wahrheitsgemäße

Aufstellung aller Passagiere enthält, die an Bord des Schiffes Eudocia, dessen Kapitän ich bin, von Liverpool, so wahr mir Gott helfe.  ???  bis zum 29. Juni 1852,

 Unterschrift des Kapitäns

Liste oder Manifest aller Passagiere, die an Bord des Schiffes Eudocia genommen wurden, dessen Kapitän D. Robertson ist, von Liverpool aus, mit einer Tragfähigkeit

von eintausendneun Tonnen.

NAMES


